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Vragen van de leden Vietsch en
Bilder (beiden CDA) aan de minister
van Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer over de
toenemende geluidsoverlast.
(Ingezonden 10 december 2009)

1
Bent u bekend met de berichten dat
binnen enkele jaren geluidsoverlast in
Nederland mogelijkerwijs een groter
probleem is dan luchtvervuiling?1

2
Deelt u de strekking van genoemd
artikel, namelijk dat geluidsoverlast te
weinig aandacht krijgt in de
bouwsector? Zo nee, waarom vindt u
dat?

3
Herkent u het beeld dat
bouwbedrijven niet goed op de
hoogte zijn van methoden om
geluidsoverlast te voorkomen of te
beperken?

4
Heeft u een beeld van de mogelijke
gevolgen van geluidsoverlast in
openbare gebouwen zoals scholen of
bibliotheken?

5
Welke mogelijkheden ziet u om
inzichtelijk te maken welke
maatregelen moeten worden
genomen om een gebouw goed
tegen geluid te isoleren?

6
Wat is de stand van zaken met
betrekking tot onderzoek naar de
gevolgen van geluidsoverlast voor
burgers? Is naar uw mening
aanvullend onderzoek nodig?

7
Bent u bereid om samen met de
bouw- en installatiebranche
best-practices in kaart te brengen om
meer werk te maken van het
tegengaan van geluidsoverlast?

1 Het Financieele Dagblad, 12 november 2009,
«Volendammer Lucas Keizer ziet brood in
dempen van decibellen».
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